
 

 
 

Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF) 
Valdes sēdes 

PROTOKOLS Nr. ADM/2022/15 
 
 
2022. gada 20. decembrī plkst. 19:00 
Tiešsaistes video platformā Microsoft Teams 
 

    
Darba kārtība 

 
1. Distanču slēpošanas dokumenti apstiprināšanai valdē (J. Puida): 

− Distanču slēpošanas izlases sastāvs 

− Distanču slēpošanas kritēriji dalībai EYOF 2023 

− Latvijas čempionāta nolikums distanču slēpošanā 
2. Vilciņa kausa22/23. nolikuma apstiprināšana kalnu slēpošanā. D. Doršs 
3. Sadarbības līgums par LSF oficiālo personu akreditāciju FIS pasākumos. D. 

Doršs 
4. Dažādi 

− LSF biedru statuss - pašvaldības un Sporta skolas (J. Puida) 

− Latvijas skolu Ziemas festivāls 2023 - aktualitātes (A. Raugulis) 

− Sporta festivāla “Noķer mani” piedāvājums (A. Raugulis) 

− IZM naudas balvas (A. Raugulis) 

− Sportistu sacensību reģistrs 2022. gadam (A. Raugulis) 

− SES stratēģija 2022–2026 (A. Raugulis) 

1. Izteicās: J. Puida, D. Doršs, A. Raugulis 

J. Puida informē, ka nepieciešams apstiprināt Distanču slēpošanas dokumentus, kas 
iepriekš apstiprināti distanču slēpošanas darba komisijas sanāksmēs un tiek virzīti 
apstiprināšanai valdē. Paskaidro, ka distanču slēpošanas izlases sastāvs tika apstiprināts 
jau pavasarī. Informē par dokumentiem, to saturu.  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
1.1.  apstiprināt Latvijas izlases sastāvu distanču slēpošanā 2022./2023.g. sezonā: 
Patrīcija Eiduka, Raimo Vīgants, Kitija Auziņa, Lauris Kaparkalējs, Samanta 
Krampe, Edijs Eiduks, Rainers Paeglis, Sandijs Suhānovs, Treneris: Roberts 
Slotiņš; 

1.2. apstiprināt un publicēt LSF mājas lapā www.ski.lv dokumentu “LSF atlases 

kritēriju nolikums kvalifikācijai 2023. gada Eiropas Jaunatnes ziemas olimpiādei 

distanču slēpošanā”; 

Piedalās:  Dinārs Doršs  Gunārs Ikaunieks (no 
19:15 – 2. jaut.) 

  Daniels Fogelis  Jānis Puida (līdz 20:14 – 
4.4. jaut.) 

  Einārs Lansmanis  

   

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 
LSF Grāmatvede: Laila Liniņa 
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1.3. apstiprināt un publicēt LSF mājas lapā www.ski.lv dokumentu “Latvijas 

Čempionāta pieaugušajiem un Latvijas Meistarsacīkšu jauniešiem un veterāniem 

distanču slēpošanā nolikums 2022. gada ziemas sezonā”. 

2. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka nepieciešams apstiprināt valdē bērnu kalnu slēpošanas sacensību 
“Vilciņa Kauss” nolikumu. Tas apstiprināts iepriekšējā kalnu slēpošanas darba komisijas 
sanāksmē un tiek virzīts apstiprināšanai valdē.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
2.1.  apstiprināt un publicēt LSF mājas lapā www.ski.lv dokumentu “bērnu kalnu 
slēpošanas sacensību „Vilciņa Kauss” nolikums 2022. /2023.”.  

  

3. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis 

D. Doršs informē par sadarbības līgumu par LSF oficiālo personu akreditāciju FIS 
pasākumos. Paskaidro, ka šis dokuments vēl nav tapis, taču ir aktuāls, jo akreditāciju 
pieprasījums dažādās sacensībās pieaug. Ierosina atlikt šī jautājuma izskatīšanu uz 
nākamo valdes sēdi, mēģinās sadarbībā ar J. Tiesnieku šo dokumentu sagatavot. 
Uzskata, ka šim līgumam ir jābūt vienam visos LSF sporta veidos.  

A. Raugulis ierosina par paraugu ņemt LOK sportistu līgumus dalībai EYOF un 
Olimpiskajās Spēlēs.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

 
NOLEMJ: 
3.1.  pieņemt zināšanai D. Dorša sniegto informāciju par sadarbības līgumu par LSF 
oficiālo personu akreditāciju FIS pasākumos.  

 

4. 

4.1. Izteicās: J. Puida, D. Doršs, A. Raugulis, G. Ikaunieks 

J. Puida informē par LSF biedru statusu - pašvaldībām un Sporta skolām. Ir 
nepieciešams pāriet no biedra statusa pašvaldībām uz sporta skolām, skaidro iemeslus 
(viens no iemesliem ir tādējādi uzrunāt distanču slēpošanas klubus kā potenciālos LSF 
biedrus).  

A. Raugulis ierosina par juridisko pusi sazināties ar J. Tiesnieku. Atgādina, ka sadarbība 
ar pašvaldībām notiek reizi gadā, pārējā laikā visa komunikācija notiek ar sporta skolām 
un to treneriem. Atgādina, ka laikā, kad pirmā pašvaldība iestājās kā biedrs LSF, 
likumdošana nepieļāva, ka iestāties varētu sporta skola. Tagad situācija ir mainījusies.  

G. Ikaunieks uzskata, ka biedram būtu jābūt klubam vai sporta skolai, ne pašvaldībai.  

D. Doršs informē, ka sazināsies ar J. Tiesnieku, kā arī pašvaldībām par šo jautājumu.  

LSF Valdes locekļi diskutē par LSF biedriem - pašvaldībām un Sporta skolām.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
4.1.1. lūgt pašvaldībām nominēt sporta skolas kā LSF kontaktpersonas vai 
pilnvarotos pārstāvjus, lai sadarbotos ar LSF.  
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4.2. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, E. Lansmanis 

A. Raugulis informē par Latvijas skolu Ziemas festivālu 2023 – aktualitātes. Noteikti būs 
jāslēdz līgums ar LSFP, jau runājis ar G. Ikaunieku. LSFP kā galvenie organizatori šobrīd 
gaida no sporta veidu atbildīgajiem sacensību rīkošanas tāmes, kad tās tiks apstiprinātas, 
tad finansējums tiks ieskaitīts LSF kontā. Lūdz sekot līdzi termiņiem, aktualitātēm. 
Atgādina, ka šos pasākumus būtu jāieliek arī attiecīgajos LSF sporta veidu kalendāros.  

E. Lansmanis informē, ka iepriekšējā nedēļā sazinājies ar atbildīgo personu par kalnu 
slēpošanas sacensību rīkošanu – Renāru Doršu, kurš informējis, ka viss ir procesā un tiek 
precizētas detaļas. E. Lansmanis iesniedzis sacensību rīkošanas tāmi, ielicis pasākumus 
LSF kalendārā, ir saskaņoti un apstiprināti nolikumi, kā arī pārrunāti jautājumi, kas saistās 
ar sniega parka uzbūvēšanu. Sazinājies arī ar G. Sīmani par snovborda slaloma 
disciplīnu. 

D. Doršs informē, ka ir uz šīm sacensībām būs pieejami snovborda trases karogi ar 
SKI.LV simboliku.  

G. Ikaunieks informē, ka sagatavojis un nosūtījis distanču slēpošanas sacensību 
nolikumu, visi jautājumi tiek virzīti.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
4.2.1. pieņemt zināšanai A. Rauguļa sniegto informāciju par Latvijas skolu Ziemas 
festivālu 2023, t.i. ir apzināti par LSF sporta veidu sacensībām atbildīgie par 
sadarbību ar LSFP šo sacensību rīkošanā.  

 

4.3. Izteicās: A. Raugulis, J. Puida, D. Doršs 

A. Raugulis informē, ka saņemta un arī valdei nosūtīta informācija par sporta festivāla 
“Noķer mani” piedāvājumu. Pasākums notiks maijā, Ogrē. Tas ir vairāk orientēts uz 
bērniem ar invaliditāti. Sporta federācijām tiek piedāvāts stafetē sarīkot savu sporta veidu 
sekciju, tādējādi iepazīstinot ar savu sporta veidu. Dalības maksa federācijai būtu 150 
eiro. Ja valde lemtu piedalīties šajā pasākumā, ir jāizdomā, kas tieši būtu tie vingrinājumi, 
ko bērni šajā stafetes posmā varētu veikt.  

D. Doršs atgādina, ka PARA slēpošanas sports šobrīd arī ir LSF pārziņā. Ierosina šo 
jautājumu aktualizēt darba komisijās, ja ir aktīvisti, kas būtu gatavi iesaistīties, šo varētu 
darīt.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
4.3.1. pieņemt zināšanai A. Rauguļa sniegto informāciju par sporta festivāla “Noķer 
mani” piedāvājumu. 

 

4.4. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, G. Ikaunieks 

A. Raugulis informē par IZM naudas balvām – ir zināms, kam šīs balvas piešķirtas. Rīgas 
rollerslēpotāji izrādījuši nesapratni, kāpēc balva nav piešķirta meitenēm. Informē, ka 
Lāsma Krampe aktualizējusi jautājumu par nevienlīdzīgu balvu sadali, tajā skaitā starp 
PARA un parastajiem sportistiem, sportisti un jurists gatavo pretenziju. Precizē 
informāciju.  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
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4.4.1. pieņemt zināšanai A. Rauguļa sniegto informāciju par IZM naudas balvām. 

 

4.5. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs 

A. Raugulis informē par sportistu sacensību reģistru 2022. gadam un rosina sākt jau 
gatavot šos sarakstus, jo aptuveni janvāra vidū tie varētu būt jāiesniedz LSFP.  

D. Doršs jautājumu par kalnu slēpošanas sportistu sacensību reģistru izrunās ar U. Brīzi.  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
4.5.1. pieņemt zināšanai A. Rauguļa sniegto informāciju par sportistu sacensību 
reģistru 2022. gadam. 

 

4.6. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, G. Ikaunieks 

A. Raugulis atvainojos, ka nav paguvis pats iepazīties ar SES stratēģiju 2022.–2026. 
Valdes locekļiem šis dokuments nosūtīts elektroniski. Sastādītāji lūdz konkrētā laikā 
sniegt priekšlikumus.  

G. Ikaunieks iepazinies ar dokumenta saturu, neredz, ko varētu papildināt.  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
4.6.1. lūgt LSF valdes locekļus iepazīties ar SES stratēģiju 2022–2026 un noteiktajā 
termiņā iesūtīt priekšlikumus, ja tādi ir.  

 

 
Sapulce beidzas plkst. 20:48. 
 
  
LSF Valdes priekšsēdētājs 
Dinārs Doršs 
 
 
Protokolu sastādīja L. Šķibuste 


